OURSTOCO COLOR WORLD WEBERS AND THE STREET OF THE STREET



METALLIC PAINT | 水性金属漆

珍珠般的光泽,细腻手感,卓尔不群的品质 Pear-like sheen, smooth touch, outstanding quality

品质源于专业 色彩改变世界 The World is Colourful, Why Not Your Walls?



产品介绍:

欧施泥水性金属漆,具有珍珠般绚丽的光泽和源于自然的环保性能。大面积喷涂时:无味,无污染,无公害。并可以保证极高的流平性,是水性金属漆中的极品。OURSTUCCO金属漆,分为基础漆和成品色两部分。其中基础漆为:公司经典产品8083银,102金130铜,122铜和124铜,配合OURSTUCCO全自动电脑调色机,几乎可以调配出无限制色彩的各类金属漆。同时OURSTUCCO公司提供超流平水性金属漆,超硬度水性金属漆,和纯哑光水性金属漆的订制服务。

施工工艺:

- 1. 基层处理,符合国家室内油工验收标准,赋子批刮二到三遍,打 磨平整,墙面正负 公差小于2毫米;
- 2. 操擦(或喷涂)第一追席
- 3. 操擦(或喷涂)第二遍造型;
- 4. 各类釉料复合擦色。

备注:欧施泥水性金属漆,直接用唇藻绵造型,配合缓干剂,石纹彩等釉料,可以制作出金类复古的艺术效果。正品8083银,102金130铜,122铜和134铜,可调任意色金属漆,白板涂刷无灰色斑痕,涂膜厚度不远过0.2毫米。

含彩系统:

根据北美最新流行色,OURSTUCCO公司推出的水性金属漆共有(117)个常用标准色,色彩从浅及深,按国际标准的色阶逐行排列和编号,输入编号。即可得到标准色,最小调漆量实际测量仅为≤50克。也可根据消费者的实际需求,采用OURSTUCCO公司高精度电脑调色机,进行色彩的DIY,从而衍生出可以复制的,成于上万不同的色彩。OURSTUCCO公司的调色系统的色浆,采用世界上最顶级的德国品牌原装进口水性色浆,具有无与伦比的色彩还原性和上色率,同时通过了德国蓝天使最高环保等级标准的检测。

适用范围:

欧施泥公司的水性金属漆广泛应用到各类场所,如: 别题 金 所, 酒店, 公寓, 商场, 学校, 办公楼等; 空间应用如: 大堂, 过道, 公共区域, 教室, 客厅, 卧室, 书房, 卫生间和厨房等; 局部细节可以应用至:墙面, 天花, 灯池, 龛, 背景墙等室内空间。在中国迅猛发展的个性化和时尚化的室内装饰领域, 水性金属漆将承担改变空间色彩和肌理的重要角色。

环保指标:

水性金属漆系列,通过了国家最严格的环保检测标准,所有涂料中的有害物质,均在抽样检测中为:未检出状态。同时欧施泥公司系列的产品,也通过了国际上著名的:法国环保A+认证,北美建筑LEED检测,德国环保蓝天使VOC检测等。

检测项目	标准要别	检测结果	th The state of
挥发物 (VOC)	≤120	未检出	符合
苯高松四苯	≤100	走检出	符合
可溶血金属Pb Cd Cr Hg	≤60	均来絵出	符合

本公司系列色卡中的小色块,因为人。如觉角度的原因,会让实际上墙施工的色彩。 浅,系列色卡中的任意色彩,均以复制尺寸 00*300及以上大"板的色彩为准,以验 达到和墙面尽可能接近的颜色。

051-35 OST-JS-1109 OST-JS-1108 -JS-1111 -JS-1110 JS-1113 OST-JS-1112 OST-JS-1114 OST-JS-11

METALLIC PAINT

Product Description:

excellent eco-friendly performances originated from nature. When spraying on a large area, it has no taste or pollution and guarantee superior leveling performance. It has top quality among water-based metallic paint. OURSTUCCO METALLIC PAINT has two types: base paint and finished paint. Base paint includes OURSTUCCO classic 8083 Silver, 102 Gold, 130 Bronze, 122 Bronze and 124 Bronze. With OURSTUCCO auto dispenser, all kinds of metallic paint can be mixed into different colors freely. Meanwhile, OURSTUCCO provides customization services of superior leveling water-based metallic paint, super hard water-based metallic paint and pure matter water-based metallic paint.

Application Method:

Use tools like sponge or seaweed to rub it, or spray with spray gun.

- 1. Base check (in conformity with national oily base handling standard)
- 2. Rub (or spray) on the base,
- 3. Rub (or spray) and shape.
- 4. Complex brush color for various glazes.

Note: OURSTUCCO water-based METALLIC PAINT can be shaped directly with seaweed. Coordinated with slow drying, SKIN MARBLE and other glaze, it can create various vintage artistic effects. Original 8083 Silver, 102 Gold, 130 Bronze, 122 Bronze and 124 Bronze can be mixed into different metallic paint. When brushed on white board, it leaves no gray spot, with less than 0.2mm of paint film.

Color System:

According to the latest trend color in North America, METALLIC PAINT launched by OURSTUCCO has 117 common standard colors, which are sorted and numbered from light to dark, row by row according to international standard color levels. Input the number and then get the standard color. The minimum paint adjustment amount is less than 50 grams. Also, based on consumers demand, OURSTUCCO high-accuracy auto dispensers can be used to apply color DIY as to make thousands of different duplicated colors. Color paste of OURSTUCCO color dispensing system uses the world top brand water color paste originally imported from Germany, which have excellent color restoration and dyeing rate and has passed the test of German Blue Angel's highest environmental protection degree.

Space Application:

The METALLIC PAINT by OURSTUCCO has been widely applied in various places, such as villas, clubs, hotels, apartments, shopping malls, schools and office buildings. Space applications include lobbies, aisles, public areas, class-rooms, living morns, bedrooms, study rooms, bathrooms, kitchens and other rooms. Details can also be used for wall surface, ceilings, lamp pools, niche, background walls and other internal space. In the Chinese rapidly developing personalized and fashionable interior decoration market, LEATHER PAINT will be take an important part in changing space colors and texture.

Environmental Protection Index:

LEATHER PAINT by OURSTUCCO has reached the strictest national environmental protection testing standards. In the testing, no hazardous chemicals were detected in all paint. Meanwhile, OURSTUCCO series products have passed world-known accreditation, French A+ Certification, LEED Test Report, German Blue Angel VOC Test Report.

Testing Items	Standard Requirement	Result	Single Conclusion
Volatile Organic Compounds (VOC)	£120	Not detected	Conformity
Benzene and free benzene	≤100	Not detected	Conformity
Pb Cd Cr Hg	s60	Not detected	Conformity

to the color in the basic policy with copy size 300*300 or bove to achieve the same as the wall surface.

施工工艺:

- 磨平整,墙面正负公差小于2毫米;
- 2. 揉擦(或喷涂)第一遍底
- 3. 揉擦(或喷涂)第二遍造型。
- 4. 各类釉料复合擦色。

1. 基层处理,符合国家室内油工验收标准,腻子批刮二到三遍,打 备注:欧施泥水性金属漆,直接用海藻绵造型,配合缓干剂,石纹 彩等釉料,可以制作出各类复古的艺术效果。正品8083银,102金 130铜 ,122铜和124铜 ,可调任意色金属漆 , 白板涂刷无灰色斑痕, 涂膜厚度不超过0.2毫米。





产品介绍:

欧施泥水性金属漆,具有珍珠般绚丽的光泽和源于自然的卓越环保性能。大面积喷涂时:无味,无污染,无公害。并可以保证极高的流平性,是水性金属漆中的极品。OURSTUCCO金属漆,分为基础漆和成品色两部分。其中基础漆为:公司经典产品8083银,102金130铜,122铜和124铜,配合OURSTUCCO全自动电脑调色机,几乎可以调配出无限制色彩的各类金属漆。同时OURSTUCCO公司提供超流平水性金属漆,超硬度水性金属漆,和纯哑光水性金属漆的订制服务。





Product Description:

OURSTUCCO water-based METALLIC PAINT has pear-like sheen and excellent eco-friendly performances originated from nature. When spraying on a large area, it has no taste or pollution and guarantee superior leveling performance. It has top quality among water-based METALLIC PAINT. OURSTUCCO METALLIC PAINT has two types: base paint and finished paint. Base paint includes OURSTUCCO classic 8083 Silver, 102 Gold, 130 Bronze, 122 Bronze and 124 Bronze. With OURSTUCCO auto dispenser, all kinds of METALLIC PAINT can be mixed into different colors freely. Meanwhile, OURSTUCCO provides customization services of superior leveling water-based METALLIC PAINT, super hard water-based METALLIC PAINT and pure matter water-based METALLIC PAINT.

声明:

公司全系产品色卡(Color Card)为:全自动电脑调色机(Auto Dispenser)调色,所有电脑数据均经过实际操作检测,拥有无与伦比的准确性和可复制性。公司对全部数据拥有知识产权,对未经欧施泥公司许可,而使用该数据库,进行商业活动的公司和个人,我们将追究相应的法律责任。

美国OURSTUCCO公司拥有以上全自动电脑调色机,色卡,空间配色系统,产品和工艺的最终解释权。关于欧施泥公司系列产品色卡和工艺的 DIY 应用,我们将在公司专业色彩的培训中,做更详细讲解。

Statement:

The color card of our full series products is tuned by the auto dispenser. All computer data have been tested by real operations and have excellent accuracy and duplication. The company owns the intellectual property for all data. Unauthorized data usage for business activity by company or individual is prohibited and shall bear all responsibilities. OURSTUCCO., US reserves the right of final explanation for the above auto dispensers, color cards, space matching system, products and technology. Further explanation about the DIYI application of OURSTUCCO series color cards and technology will be discussed in the company's professional color training.







北美LEED检测 Building LEED Test Report



德国蓝天使VOC检测 BLUE ANGEL Test Report, GER



公共微信号 Public WeChat



移动官网 Mobile Website